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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Tanja Pejić (Demokrati) je na 28. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 2. listopada 2024. godine postavila vijećničko pitanje: 

„Pitanje za Borjana Batagelja, pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti 

Grada Labina 

Kada Grad Labin misli povećati iznose učeničkih i studentskih stipendija? 
Naime, stipendije su zadnji put mijenjane 2009.g. i od tada za učenike iznose 75 Eura (550 
kn), a za studente 100 Eura (750 kn). 
Usporedimo li prosječnu neto plaću za 2009.g. od 705 Eura, sa prosječnom neto plaćom za 
2024.g. od 1.315 Eura, vidljivo je da stipendije jako zaostaju za realnim stanjem u društvu, a 
osobito ne prate rast osnovnih troškova studiranja kao što su stanovanje, režije, prijevoz i 
prehrana. 
Ja ću se zahvaliti na ovom dobivenom pitanju. Inače, iskreno podatke nisam išla provjeravat i 
ako su bile neke korekcije, vjerujem da su bile sitnije korekcije s obzirom da se zaista radi o 
velikom vremenskom intervalu promjena iznosa stipendija.“ 
 

Odgovor je na sjednici Vijeća dao Borjan Batagelj, pročelnik Upravnog odjela za društvene 

djelatnosti: 

„Da, stipendije, dobro je Tanja rekla, je 15 godina, osim sitnih korekcija koje ću reći, se nije 
neke značajne korekcije radilo. Radili smo korekcije u nekim drugim smjerovima. U stvari nama 
sada studentske stipendije iznose od 100 do 120 eura, ovisno o uspjehu, a učeničke od 75 do 
90 eura, ovisno o uspjehu. Međutim, onaj glavni dio, ono u stvari povećanje koje nekako svi 
očekuju s obzirom na to da i država i županija su išle u tom smjeru. Već nekoliko mjeseci se 
intenzivno radi na jednome, ja bi rekao poboljšanom, značajno poboljšanom modelu. Naime, 
nama su stipendije do sada bile linearne i iznosile su praktički za svih isto. Malo smo to 
korigirali s izvrsnošću, a one su u stvari krenule već 2009. i prije kao neke socijalne potpore, 
kao neka potpora izvrsnosti. Kasnije smo tek uveli ono što je u današnje vrijeme najbitnije, a 
to su u stvari potpore, stipendije za deficitarna zanimanja, prvenstveno lokalno. Na temelju 
toga u stvari se s jednim bivšim stipendistom, studentom, u timu, razrađuje jedan novi model 
koji iskreno, ruku na srce, do kraja slojevitosti nije razrađen i ne možemo obećati da će krenuti 
u stvari sa natječajem za ovu akademsku godinu koji je hip na hip. Međutim da, definitivno 
razmišljamo o tome da gradacije napravimo i da one najviše stipendije budu značajno veće od 
ove sadašnje. Međutim, isto tako malo sve skupa mora biti strože zato što se pokazalo da u 
stvari nama studenti koji nisu niti baš izvrsni niti oni koji su baš socijalno ugroženi dobivaju 
stipendije. Za one socijalno najugroženije pobrinula se država. Za one izvrsne uvijek postoje i 



STEM stipendije i privatne stipendije. Definitivno idemo u tom smjeru i mislim da kad bude 
gotov model da će biti značajno bolji i značajno pravedniji. I naravno, za one najzaslužnije, 
značajno višim primanjima mjesečnim stipendija odnosno iznosa. Međutim, kako je sam 
gradonačelnik rekao odgovarajući jedno ili dva pitanja prije, isto tako, jako puno ovisi o 
punjenju proračuna koji nam je trenutno malo ja bih rekao škakljivo.“ 
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